
Referat bestyrelsesmøde torsdag d. 8/2-2024  
Tilstede: Jonas Andersen (Mispelvej), Henrik Bak (Magnoliavej), Peter Poulsen (Spiraeavej) og 
Michael Sørensen (Jasminvej). A�ud: Rene Jensen (Tjørnevej) 
 
 
Dagsorden 
 

1. Opfølgning på asfaltarbejde 
a. Der har været a�oldt møde med Hobro Varmeværk. Næste step er at der skal en 

ua�ængig mand ud at måle samlede antal kvadratmeter for at fastslå en samlet 
pris. Der er enighed om hvad der skal laves, men der mangler enighed om 
omfanget. Der arbejdes videre herfra i asfaltgruppen. 

2. Status på gas-a�obling 
a. Bestyrelsen har ha� kontaktet Evida og status er at der kan gå op �l 18 måneder før 

gas-skabene bliver �ernet. I�. at få a�oblet gas vurderes det af bestyrelsen at være 
en privatsag fremover mellem grundejerne og Evida hvordan og hvornår man vil 
have �ernet/a�oblet gasskabe.  

3. Repara�on af legepladser 
a. Der er indkøbt materiale �l repara�on/vedligehold af legepladser. Palle Grøn vil 

fikse dete når vejret �llader det. 
4. Status på snerydning  

a. Bestyrelsen modtager mange kommentarer vedrørende snerydning. Af denne grund 
har bestyrelsen beslutet at frems�lle dete punkt �l ordinær generalforsamling 
2024 for at drø�e fremgangsmåde fremover. 

b. Opfølgning på snerydning af s�er. Bestyrelsen vurderer, at s�erne har set fine ud 
siden det blev beslutet at rydde dem  

5. Indkaldelse �l generalforsamling 2024 
a. Bestyrelsen diskuterer punkter �l gennemgang på GF 2024, herunder regnskab og 

budget, og indkaldelse sendes ud start marts. Dato for GF bliver torsdag d. 21/3-24. 
6. Vejlister med mailadresse 

a. Vejlisterne skal opdateres og sendes �l postmaster. 
7. Opfølgning på nye skraldespande �l hundeposer 

a. Der er købt nye skraldespande �l hundeposer – de er også sat op. 
8. Vejbump på Vincavej gået i stykker 

a. Bumpet er gået i stykker, og bestyrelsen har a�alt at bumpet flytes så snart vejret 
�llader det. 

 
 
 
Referent: Jonas Andersen 


